



<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Tim de Groot , Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Janne van Asselt, Zazi Nieuwenhuijs, Jippe van Roon, Robin Wacanno, Lola Fioole
<i>Afwezige(n)</i>	Salma Abd Adin
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters
<i>Gast</i>	Nada Benlhaj

1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:01.

2. Notulen & actielijst

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn geaccepteerd.

(PV 250401) Freddie - stuur een bericht naar OR over beleid rondom AI.

Niet gedaan.

(PV 250401) Zazi - Plan de fundraiser.

Mee bezig, kan eraf.

(PV 250422) Robin- informeren over jubileumsfeest.

Nog niet gedaan.

(PV 250422) Faciliteiten - Enquête over andere periode indeling aanpassen en verspreiden.

Mee bezig.

(PV 250422) Fay - Plannen raadsuitje.

Mee bezig.

(PV 250422) Freddie - Nada en Mitch belonen, omdat ze het aantal eieren goed hadden.

Kan eraf. Nog niet gedaan.

(PV 250422) Tim - Taart halen omdat er in mei veel mensen jarig zijn.

Gedaan.

3. Post

In

- Enquête gekregen van de nationale jeugdraad, graag invullen.

Uit

-

4. Mededelingen

Salma is er niet.

Info over de nieuwe drive komt volgende week.

5. Updates commissies, DB, CSR

DB

- Niet echt een update, we zijn bezig met de aanbevelingsbrieven
- We hebben contact gemaakt met Talk That Science, een radio show :)
- Waarschijnlijk geen AO deze week, we zullen het BO even bespreken op de PV!
- Ook op de PV: Info over de nieuwe drive!!! → Wordt volgende week.

CSR

Richard Goldstein wordt nieuwe vice-voorzitter van CvB, CSR is hier tevreden over. CvB heeft aangekondigd om met het plan van UNL mee te doen en dus te stoppen met de Engelse psychologie opleiding en te limiteren hoeveel Engelstalige studenten er bij economie naar binnen mogen.

Hier is nu veel onrust over en er is een petitie getekend van de psychologiestudenten. Het is niet heel democratisch gegaan.

Faciliteiten

Campus wordt blind-accessible gemaakt! er komen looproutes!!!!!! Ook de trap handrails worden doorgetrokken. De lift-knoppen worden gewijzigd. Cijfers op bordjes worden groter. > uva heeft toegankelijkheidsbudget besties

idee andere periode indeling gaat onder OC's gepeild worden.

Vragenlijst over student welbeing gaat verspreid worden onder studenten!

En vanavond gaan we het over de fundraiser hebben :))).

Reglementen

Hey hey, de OERen zijn vertraagd. 15 mei zouden ze klaar moeten zijn. Dit komt door nog lopende discussies. Dit betekent wel dat het volgende BO nog voor dit moment is, dus daar kunnen we het nog over de laatste puntjes hebben.

Onderwijs

Er is nog niet heel veel te vermelden omdat er afgelopen week vakantie was.

Promotie

Er is nog niet heel veel te vermelden omdat er afgelopen week vakantie was.

Studentassessor

Ik heb niet super veel te melden
-Het DT heeft nog geen antwoord ontvangen op hun financiële meerjarenplan.
-Verder wordt er niet veel besproken, vooral onderwerpen die niets te maken hebben met studenten.

6. Vaststellen agenda

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit
4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda
7. Fundraiser
8. Update financiën

9. BO
10. Raadsuitje
11. W.v.t.t.k.
12. Evaluatie stukken
13. Evaluatie PV
14. Rondvraag
15. Actielijst
16. Punten volgende agenda
17. Sluiting

Punt 9 en 10 zijn later toegevoegd.

De agenda is vastgesteld

7. Fundraiser

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

Mitch kaart aan dat als er met tikkies gewerkt moet worden, dat er dan wel een bankrekening nodig is om naar over te maken. Dit gaat volgens Zazi iemand uit de raad worden.

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Hebben mensen nog ideeën over tijd en locatie?

1 juni bakken, 2 en 3 juni in de hal staan.

b. Hebben mensen nog suggesties over de data sheet? Misschien welke allergenen of welke boodschappen in bulk?

Jippe zegt dat je altijd een lijstje kan maken met alle [ingrediënten](#) zodat studenten ook zelf kunnen checken of ze het mogen eten of niet. Ook moet er een foto gemaakt worden van alle allergenen labels op de ingrediënten voor de zekerheid.

c. Hebben mensen nog overige ideeën?

In de datasheet ook toevoegen wat iedereen zelf kan meenemen.

- *Actie Zazi, DT informeren over fundraiser
- *Actie Zazi, FS informeren over fundraiser
- *Actie Zazi, Locatie vinden
- *Actie Zazi, Groepsapp aanmaken met bakkers
- *Actie Zazi, polls sturen over fundraiser.

8. Update financiën

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

Tim zegt dat het nog niet 100% klopt, maar wel bijna.

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Zijn er nog vragen over het al uitgegeven budget?

Mitch wil weten hoe het zit met het trainingsbudget. Er wordt nog gekeken of dit gebruikt kan worden voor het inwerken, maar [misschien](#) gaat de taakgroep inwerken zelf een training maken.

b. Zijn er ideeën om het resterende budget (anders) uit te geven?

Robin heeft zijn kledingbudget niet uitgegeven en vroeg zich af of hij een deel daarvan kan krijgen voor office supplies voor de archivering.

i. Wat willen we met het resterende kledingbudget doen?

Janne kaart aan dat er bij evaluatieweekend ook nog wat geld is, ook nog bij kledingbudget en bij acties.

Fay zegt dat het mogelijk is om de evaluatie af te maken en dit te combineren met een pizza PV of iets dergelijks.

Janne wil weten of het kledingbudget geschoven kan worden naar iets anders. Tim zegt dat het niet te gek kan, maar dat het wel een beetje geschoven kan worden.

Fay kaart aan dat promotie heel misschien een beetje over budget heen zal gaan.

Robin zegt dat het leuk is om een [reüniereunie](#) te doen voor oud-raadsleden.

9. BO

Alle commissies worden langsgelopen.

- Promotie heeft niks.
- Faciliteiten → lunchpauzes, studentendecanen, studentenwelzijn. Fundraiser als rondvraag.
- Onderwijs → Gaat nog besproken worden.
- Reglementen → Faculteitsreglement.

10. Raadsuitje

Er is bijna niks meer beschikbaar. Outdoor lasergamen is niet echt meer een optie. Er zijn polls gestuurd. Waarschijnlijk wordt het outdoor lasergamen in [Amsterdam-West](#) om 17:00.

11. W.v.t.t.k.

Tweede dag van fundraiser in LAB42. Mitch denkt van wel, maar voor een deel en niet een hele dag.

Als de FSR buiten moet staan is [het eenhe-een](#) optie om op de splitsing tussen het hoofdgebouw en LAB42 te gaan staan. De kans dat de fundraiser buiten moet is aanwezig.

12. Evaluatie stukken

Nada wil weten wanneer alles naar de teams gaat. Robin geeft aan dat het nog niet compleet is, maar dat hij het laat weten wanneer dit zo is. Laat het weten aan Robin als er nog dingen worden aangepast in de drive, zodat hij hiervan op de hoogte is.

13. Evaluatie PV

14. Rondvraag

15. Actielijst

(PV 250401) Freddie - stuur een bericht naar OR over beleid rondom AI.

(PV 250422) Robin- Informeren over [jubileumfeest.jubileumsfeest.](#)

(PV 250506) Zazi - Het DT informeren over fundraiser.

(PV 250506) Zazi - FS informeren over fundraiser.

(PV 250506) Zazi - Locatie vinden voor het bakken.

(PV 250506) Zazi - Groepsapp aanmaken met bakkers.

(PV 250506) Zazi - Poll sturen over fundraiser. → Is al gedaan.

16. Punten volgende agenda

Samenvatting D&I reactie.

Drive naar teams.

17. Sluiting

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 18:51.